四个关键概念

恩典圣经学院 # 101

THE FOUR KEY CONCEPTS

Grace Bible Institute # 101

课程说明

Course Description:

本课程介绍了贯穿圣经的四个教义--罪、恩典、信心、行为,它们是理解圣经信息的关键。所有课程都以以弗所书 2:1-10 为基础。本课程是对基督教信仰主要信息的很好介绍。

This course is an introduction to four teachings - sin, grace, faith, works – that are found throughout Scripture and that are key to understanding the message of the Bible. The lessons are all based on Ephesians 2:1-10. This course is a great introduction to the main message of the Christian faith.

课程目标

Course Objectives:

本课程的目标是

- 1. 向新基督徒介绍《圣经》的四个主要教导。
- 2. 仔细解释《圣经》中这四个关键教导的重要性。
- 3. 帮助学生在学习作为福音信息中心的教义时,在信仰中成长。

The objectives of this course are to

- 4. Introduce the four key teachings of the Bible to new Christians.
- 5. Carefully explain the importance of these four key Biblical teachings.
- 6. Help students grow in faith as they study the teachings that are at the center of the gospel message.

要求:

Requirements:

- 该课程向所有 GBI 学生开放。
 - This course is open to every GBI student.
- 为了顺利完成该课程,学生必须至少出席 75% 的课程,并通过回答问题积极参与课堂。

In order to successfully complete this course, the student must be in attendance for at least 75% of the lessons and actively participate in the classes by answering questions.

概要

Outline:

- 第1课=罪
 - Lesson 1 = Sin
- 第2课=恩典

Lesson 2 = Grace

- 第3课=信仰
 - Lesson 3 = Faith
- 第 4 课 = 作品 Lesson 4 = Works

课程形式:

Lesson Format:

- 每堂课前将向所有学生提供附有讨论问题的双语课程。 Bilingual lessons with discussion questions will be provided to all students prior to each class.
- 每节课可能需要两节 90 分钟的课程才能完成。 Each lesson may take two 90-minute classes to complete.

课程作者:

Course Author:

乔恩-海恩牧师 Pastor Jon Hein